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OBČINA KANAL OB SOČI 
Občinski svet 
 
 
Številka: 9000-0003/2010 
Datum: 16.12.2010 
 

ZAPISNIK 
3.redne seje občinskega sveta Občine Kanal ob Soči, 

ki je bila dne 16.12.2010 ob 17,00 uri v sejni sobi občine, Trg svobode 23, Kanal 
 

Seje so se udeležili občinski svetniki: Bruno Koncut, Marko Maffi, Hasib Brdar, Klemen Stanič, Mira 
Bandelj, Vanda Colja, France Pirih, Ivan Križnič, Andraž Gregorčič, Slavko Jereb, Milenka Pavlin, 
Marko Bucik, Bruno Colavini, Jože Valentinčič, Ivan Humar, Viljem Urbančič, Jožef Levpušček; 
Ostali prisotni: 

- Andrej Maffi, župan 
- Nives Prijatelj, direktorica občinske uprave, 

 
Sejo je sklical, zanjo predlagal dnevni red in vodil župan Andrej Maffi. 
Na začetku seje je ugotovil prisotnost – prisotni vsi občinski svetniki, nato pa predlagal potrditev 
zapisnikov 1. in 2. redne seje. 
Najprej je odprl razpravo na zapisnik 1. redne seje. Občinski svetniki na zapisnik 1. redne seje niso 
imeli pripomb. 
Predsedujoči je nato dal v potrditev zapisnik 2. redne seje. 
Občinski svetnik Marko Bucik je podal pripombo k zapisu njegovega izvajanja ( 3. stran zapisnika) 
in zahteval, da se jo v celoti napiše v zapisnik. Povedal je: » Po desetih dneh me je poklicala  občinska 
uslužbenka in povabila, da pridem pogledat zapisnik, če je v redu zapisana moja izjava v zapisniku, da 
ne bi bilo kaj narobe. Zapisnik sem si pogledal, rekel sem, da bom preštudiral doma, naslednje jutro 
sem jo poklical na občino in povedal, da v zapisniku ni določenih reči, kjer se lahko vsi spomnite-lahko 
zavrtimo magnetogram, ko sem rekel, da sta priči, ko se je dogajalo tisto gor na tej cesti Petrevčič 
Dušan, poveljnik Civilne zaščite , pa tudi Ivan Križnič, kateri je pritrdil, da je bil seznanjen s to stvarjo in 
zahteval sem, da se ta stvar zapiše v zapisnik. Bil pa sem toliko tudi in sem rekel Lenki, če si že 
poslala zapisnik ven, boš pa dodala samo listek k temu zapisniku, ni noben problem. Rekla je, Marko 
nisem naredila še, ni noben problem, bom dodala noter. Ko pa sem dobil vabilo z zapisnikom, sem 
ugotovil, da te stvari ni. Sem poklical Lenko, malo se je motovilila in rekla: Marko, se mi je zdelo, da 
boš poklical, jaz sem pripravila tudi drugi predlog in so mi na vrhu rekli, da tega pa ne stavit noter, ker 
če ima kaj, so bo lahko pritožil tam. Rekla je, da župan ni dovolil tega pisati noter. Na koncu koncev se 
sprašujem, lahko bom malo piker –mislim, da želim v enoglasnem sprejetju v neki demokraciji, kjer je 
svoboda govora, kar se je tudi že zapisano, ampak po tem tle, da se je tisto vrglo ven, ali živimo v 
enoumju Nicolaj Caussescu. Če želim, da se zapiše, naj se zapiše tisto noter, kar govorim, govorim 
resnico in za mojimi besedami stojim. Zato želim, da se v zapisnik vnese tudi te stvari. Hvala.« 
Župan je pojasnil, da se zapisnike piše v skrajšani obliki. Če pa kateri izmed občinskih svetnikov želi, 
da se njegovo razpravo dobesedno napiše v zapisnik, mora to zahtevati preden začne razpravljati. V 
nasprotnem primeru se naredi kratek povzetek razprave ali pa lahko samo navede razpravljalce in 
temo razprave. Nato je občinskemu svetniku Marku Buciku rekel, da se bo zapisnik popravilo in vanj 
vneslo dobesedni navedek tako kot je zabeležen v magnetogramu. 
Razpravo je zaključil in dal v potrditev zapisnik 1. redne seje občinskega sveta. 
Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 17, 16 ZA, 0 PROTI) sprejeli 

SKLEP 
 

Potrdi se zapisnik 1. redne seje občinskega sveta. 
 

Župan je nato dal v potrditev zapisnik 2. redne seje. 
Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 17, 16 ZA, 0 PROTI) sprejeli 

SKLEP 
 

Potrdi se zapisnik 2. redne seje občinskega sveta. 
 
Župan je odprl razpravo na predlagani dnevni red. 
Občinski svetniki nanj niso imeli pripomb in so soglasno ( prisotni 17, 17 ZA, 0 PROTI) sprejeli 
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SKLEP 
 

Potrdi se predlagani dnevni red. 
 
DNEVNI RED: 

1. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi organa skupne občinske uprave » Medobčinska uprava občin Bovec, 
Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči« - skrajšani postopek. 

2. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2011. 

3. Obvestilo o Sklepu župana o začasnem financiranju občine Kanal ob Soči v obdobju 
januar-marec 2011. 

4. Imenovanje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
5. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 

 
1. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi organa skupne občinske uprave » Medobčinska uprava občin Bovec, 
Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči« - skrajšani postopek. 

Župan je uvodoma povedal par besed, daljšo obrazložitev k gradivu pa je podal Simon Leban, dir. 
medobčinske uprave. 
V razpravi, ki je sledila so sodelovali naslednji  občinski svetniki: Slavko Jereb, Viljem Urbančič, Ivan 
Križnič, Ivan Humar in Bruno Koncut; 
Vprašanja in pripombe so bile naslednje: 

- ali Medobčinska uprava ni več javna služba ( 1. člen predlaganega odloka), 
- ali so vsi odloki in pravilniki objavljeni tudi na spletni strani občine, 
- glede na to, da je bila skupna izjava županov podpisana že 25.5.2010 ( pred 7 meseci in 21 

dnevi, do konca leta pa je še samo15 dni) se predlagane spremembe sprejema po 
skrajšanem postopku, zato bi se lahko vprašali po odgovornosti medobčinske uprave ali 
župana, 

- odloki objavljeni na spletni strani občine niso ažurni -npr. Odlok o zbiranju in odvozu 
komunalnih odpadkov in Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki na območju občine Kanal 
ob Soči, oba sta objavljena, čeprav slednji ne velja več. Preveri naj se tudi odlok o komunalnih 
taksah – ali je bil sprejet 1997 ali 1996, 

- obrazložitev k gradivu bi lahko bila daljša, 
- pri navedenih odlokih zadeve niso usklajene – na podlagi katerih odlokov lahko redar ukrepa, 
- koliko pomemben je sprejem predlaganega odloka, 
- v roku dveh mesecev naj se pripravi čistopis odloka in pojasni, kako potekajo zadeve, 
- nesmiselno je navajanje vseh odlokov, dobro pa je, da so objavljeni na spletni strani 

medobčinske uprave po posameznih občinah ker bo tako lahko vsak občan vedel, na katerih 
področjih deluje medobčinska uprava, 

- stare odloke naj se poskenira in objavi na spletni strani občine v pdf obliki, 
- preden se pretipka vse stare odloka, naj se počaka na mnenje Ministrstva za notranje zadeve, 

ki jih pregleduje in naj se na spletni strani objavi le tiste, ki jih ni potrebno spreminjati oziroma 
dopolnjevati; 

Na postavljena vprašanja in pripombe so odgovarjali župan, direktorica občinske uprave in direktor 
medobčinske uprave. V odlok je potrebno napisati točno to, kar izvaja medobčinska uprava. 
Medobčinska uprava je gradivo pripravila že meseca maja. S spletne strani občine je možna povezava 
na IUS INFO, tako da je možen dostop do vseh objavljenih predpisov. Starejše predpise, ki so bili 
objavljeni v Primorskih novicah je potrebno najprej prepisati in šele potem bodo objavljeni na LEX 
LOCALIS, ni pa jih dovoljeno skenirati in objaviti. Pobuda, da se navede odloke je prišla s strani 
občine Kanal ob Soči. Že sprejete odloke pregleduje Ministrstvo za notranje zadeve in verjetno bodo 
tudi dali pripombe. Nekateri odloki omenjajo redarsko službo in po teh se tudi redar ravna. 
Spremembe odloka je potrebno sprejeti še v tem koledarskem letu zaradi uveljavljanja refundacije za 
leto 2010. Danes se sprejema spremembe odloka tudi v občini Kobarid. Vse že sprejete odloke bo v 
prihodnje potrebno pregledati in dopolniti oziroma uskladiti. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( 15 ZA, 1 PROTI) sprejeli 

SKLEP 
 

Potrdi se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske 
uprave » Medobčinska uprava občin Bovec, Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči«. 
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Sklep velja takoj. 
 

2. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2011. 

Župan je podal kratko obrazložitev. 
Razprava: 
Občinskega svetnika Ivana Križniča je zanimal približni informativni izračun npr. za 100m2 veliko 
zemljišče v Kanalu. 
Župan je pojasnil, da se je povišanje predlagalo v skladu z indeksom rasti cen, ki jih objavlja UMAR, 
kar predstavlja 2,7% povišanje glede na vrednost točke za leto 2010. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 17, 16 ZA, 1 PROTI ) sprejeli 
 

SKLEP 
o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2011 

 
Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2011 znaša 
0,0336 €. 
Ta sklep stopi v veljavo naslednji dan po objavi v Uradnem listu republike Slovenije in se 
uporablja od 1.1.2011 dalje. 

 
3. Obvestilo o Sklepu župana o začasnem financiranju občine Kanal ob Soči v obdobju 

januar-marec 2011. 
Obrazložitev je podal župan. 
Razprave ni bilo. 
Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 17) sprejeli 

SKLEP 
 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči je obveščen o Sklepu o začasnem financiranju občine 
Kanal ob Soči v obdobju januar-marec 2011, ki ga je izdal župan. 
 

4. Imenovanje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
Župan je pozval prisotne, da podajo predloge za imenovanje članov v Komisijo za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
Občinski svetnik Viljem Urbančič je predlagal, da se za člane komisije imenuje: 

- Bandelj Mira 
- Bucik marko 
- Brdar Hasib; 

Predlagal je javno glasovanje. 
Občinski svetnik Ivan Križnič je predlagal, da se za člane komisije imenuje: 

- Jereb Slavko 
- Brdar hasib 
- Valentinčič Jože; 

Drugih predlogov ni bilo, zato je župan predlagal, da se najprej glasuje o predlogu, ki ga je podal 
občinski svetnik Viljem Urbančič, nato pa še o predlogu, ki ga je podal občinski svetnik Ivan Križnič. 
 
Občinski svetniki so najprej glasovali o predlogu, da se za člane Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja imenuje Bandelj Mira, Bucik Marko in Brdar Hasib– prisotni 17, 9 ZA, 8 PROTI. 
Občinski svetniki so nato glasovali o predlogu, da se za člane Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja imenuje Jereb Slavko, Brdar Hasib, Valentinčič Jože – prisotni 17, 8 ZA, 9 
PROTI; 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 17, 9 ZA, 8 PROTI) sprejeli 

SKLEP 
o imenovanju Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

 
V komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se imenuje: 
1. Mira Bandelj 
2. Marko Bucik 
3. Hasib Brdar 
Sklep velja takoj. 
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5. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 
Občinski svetnik Jože Valentinčič je k pismu, ki ga je stranka SDS, občinski odbor Kanal ob Soči 
naslovil na člane občinskega sveta in županu podal še ustno obrazložitev in zahteval, da se njegova 
izjava zapiše v zapisnik. Občinski odbor se je za to odločil, ker se zadeva v zvezi s ponovnim štetjem 
glasov še ni umirila in kaže, kot da je bila stranka SDS glavni krivec za to, kar se je dogajalo okoli 
volitev in da so nagajali. S tem se ne strinja. Kar pa se tiče tega, da so opozarjali na napake – to se je 
na koncu tudi pokazalo. Rečeno je bilo, da se je potrebno opravičiti – ne ve, komu bi se opravičevali. 
Če se je že potrebno opravičiti, bi se morali najprej odbori opravičiti njim, ker so delali napake.Potem 
naj se odborom opraviči tisti, ki je bil zadolžen da jim daje inštruktaže ali jih poduči o tej situaicji, kako 
naj reagirajo. Zato o kakšnem opravičevanju ne vidi potrebe. Edino bi se zahvalil tistim, ki so podprli 
to, da se je šlo v ponovno preverjanje, ostali pa, ki niso zmogli tega podpreti pa bi, v razmislek za 
naprej, da mogoče v drugih situacijah bi se pa kar mogli odločati. Potem se je navezal še na županove 
besede, ko je na zadnji seji rekel, da je ta raft šel čez prve brzice – res je šel čez prve brzice, so pa 
bile tudi precej adrenalinske in misli, da bo v bodoče kot krmar opazil dovolj zgodaj, da se prehaja v 
druge brzice in da bo znal skrbeti za leve in desne raftarje, da se bo šlo skupaj mimo, ali pa da bodo te 
brzice bolj blage. 
Župan je odgovoril, da lahko medijem svobodno izjavi svoje misli. Sedaj se bo pričelo z delom, zato 
se politika po štirinajstih dneh pozabi. To so bile njegove besede. 
Občinski svetnik Klemen Stanič je izpostavil dve zadeve: 

- Že v prejšnjem mandatu je opozoril na problem mladinskega kluba v Desklah in predlagal 
občinski upravi, da povabi vodstvo kluba na pogovor in z njimi definira obratovalni čas ter 
doreče dejavnosti. Ker se do sedaj to ni zgodilo je predlagal še enkrat, da se to izvede. Klub 
za svoje delovanje prejema sredstva, zato naj se vodstvu kluba pomaga, da se tam vzpostavi 
določen red. 

- Omenil je še diletacije na mostu čez Sočo v Desklah. Na tem mostu se je že izvedla določena 
sanacija, vebdar te diletacije vedno bolj lezejo iz asfalta. Po njegovem mnenju izvajalec ni 
dokončal postopka sanacije. Dela so bila začeta v letošnjem letu in ker je popis del tudi že 
narejen je predlagal, da se vpraša še kakšnega lokalnega ponudnika, da si zadevo ogleda in 
odda ponudbo. 

Dir. občinske uprave je najprej odgovorila na prvo pobudo in dejala, da se bo sklicalo sestanek s 
krajevno skupnostjo in predstavnikom mladinskega kluba. Občina jih je o tem že spraševala , dobila 
določene informacije, zato predlaga krajevni skupnosti, da na prvo naslednjo sejo uvrsti tudi to zadevo 
in nanj povabi predstavnike kluba ter občino. Glede sanacije mostu je pojasnila, da se jo je začelo, 
dela v celoti niso izvedena. Vrednost investicije znaša 40.000 EUR. Sanacija na mostu potrebuje 
temeljit in strokoven pristop k diletaciji. 
Občinski svetnik Hasib Brdar  
- Omenil je vas Markiči, kjer živi družina, katero pogosto obiskujejo zdravstveni delavci. Problem 
predstavlja težka dostopnost, še posebej v zimskem času, zato je predlagal, naj občina poskuša to 
čimprej rešiti. 
Župan je odgovoril, da ponavadi predlagajo prioriteto sanacije cest predsedniki krajevnih skupnosti, ki 
najbolj poznajo razmere v domačem okolju, zato bi bilo prav, da se o tem predlogu obvesti tudi 
predsednika krajevne skupnosti. Lahko pa pobudo predlagajo tudi drugi in ne samo predsedniki 
krajevnih skupnosti. 
Občinski svetnik Marko Bucik je izpostavil naslednje: 

- Postavljeni so drogovi za transparente v Desklah in Kanalu, zato ga zanima v kakšni fazi je ta 
zadeva – ali je že uporabno, kako se uporablja, ali je potrebna rezervacija, ali se plača 
uporabo le teh..; 

- Kdaj bo usposobljeno parkirišče v Kanalu in kaj še manjka? 
- Zahvalil se je županu za pomoč pri izvedbi poti do telovadnice v Kanalu; 
- Nato je omenil izgradnjo ČHE Avče, ki je zaključena in omenil nekatere prebivalce, ki živijo v 

hišah ob cesti po kateri so se vršili prevozi v času gradnje in na katere se je sedaj pozabilo. 
Občinsko upravo je pozval, da se zavzame za te ljudi, ki jim je bila v tem času povzročena 
škoda in do sedaj še ni bila še sanirana. V teh dneh je na cesti Kanal – Avče tudi opazil 
delavce CP Nova Gorica, ki izvajajo neke meritve. Občinska uprava mora težiti k temu, da se 
te zadeve izpelje tako, da bodo ljudje čimbolj zadovoljni, zato predlaga, da stopi v stik z 
investitorjem, ki bo od izvajalca zahteval, da škodo posanira. 

Župan in dir. občinske uprave sta pojasnila, da so stebri za nameščanje transparentov postavljeni. 
Način uporabe bo potrebno še doreči, bodo pa občinska društva drogove za postavljanje 
transparentov verjetno uporabljala brezplačno. 
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Župan je nato pojasnil, da je investitor SENG svojo dolžnost – sanacijo ceste po končani gradnji ČHE 
opravil skladno z lokacijskim načrtom, ki je bil sprejet leta 2004. S tako sanacijo se tudi sam ne strinja, 
zato jim je predlagal, da si ogledajo vsaj del ceste in sicer od začetka do konca vasi Bodrež. Sedaj 
čaka na njihovo ponudbo oziroma idejo, kaj bi lahko tam še dodatno naredili. Kar se tiče sanacije 
Staničeve ulice pa je bilo posneto nulto stanje in nato spremembe in tudi vsi zapisniki se nahajajo na 
Krajevni skupnosti. 
Občinski svetnik Marko Bucik je dodal, da so bili zapisniki poslani vsakemu posamezniku. Reševalo 
se je samo Staničevo ulico, na določene hiše v Bodrežu in Morskem se je pa pozabilo. 
Župan je nato predlagal, da se pošlje dopis občini v katerem se navede, da zapisniki o tem obstajajo, 
obljube pa so le delno uresničene. Ta dopis bo potem občina posredovala naprej. 
Občinski svetnik Ivan Humar 

- Navezal se je na izvajanje občinskega svetnika Marka Bucika in izpostavil cesto Kanal – Avče. 
Na zadnjih desetih sejah je opozarjal na ta problem. Cesta ima cca 400 zaplat in postaja vsak 
dan slabša. Boji se, da jo bo potrebno čez dve leti na novo preplastiti, kar bo znatno 
obremenilo občinski proračun. Podprl je predlog občinskega svetnika Marka Bucika, da se še 
naprej vztraja za izvedbo sanacij poškodb. 

- Pohvalil je letošnje izvajanje zimske službe, ki funkcionira zelo dobro in upa, da bo tako do 
konca zime. Predlagal pa je, da se da več pozornosti stranskim cestam in v teh razmerah 
uredi določena izogibališča. 

Župan je pojasnil, da še vedno potekajo pogovori o sanaciji ceste Kanal – Avče. Ima občutek, da je 
pripravljenost na tem še kaj narediti. 
Občinski svetnik Marko Maffi 

- Pridobitev novega telefonskega priključka na območju Plavi, Gorenjega Polja, Morskem in 
Močilih je skoraj nemogoča. Telekom je pojasnil, da bi jim morala občina urgentno poslati 
zahtevek za zamenjavo telefonskega kabla in bi se potem zamenjava izvedla v dveh do treh 
letih. Če pa bi občina financirala postavitev kanalizacijske cevi, bi kabel prispevali sami 
prispevali. 

- Kakovost sprejema digitalnega signala na tem območju je zelo slaba. Oddajnik v Rodežu 
zaenkrat še deluje, ker ga še niso izklopili, potem pa bo situacija še slabša. Na RTV Slovenija 
bi se bilo potrebno pozanimati, kaj nameravajo v bodoče storiti s tem oddajnikom. 

Župan je pojasnil, da naj bi se do junija to uredilo. Na Telekom pa bo občina poslala dopis z zahtevo 
občinskega sveta po zamenjavi telefonskega kabla. 
Občinski svetnik Jožef Levpušček 

- Omenil je cesto Avče-železniška postaja, ki je v zelo slabem stanju.Predlagal je, da se jo vsaj 
nekoliko sanira. Lani se je izvršila sanacija enega ovinka, ki pa je bila izvedena slabo, saj 
vsako večje deževje spodkopava nov asfalt. Tam bi morali urediti propust, da bi večje vode, ki 
pritečejo s ceste v Log, odtekale v potok. Asfalt je uničen tudi na tistem delu ceste, kjer se vozi 
gramoz iz Soče na železniško postajo.  

- V Avčah se je pred časom izvedlo izkop pri igrišču, nato se je zadeva ustavila. Mimo poteka 
tudi vodovod in če zmrzne, bo nastal problem z vodo. Sredstva za to so bila zagotovljena v 
letošnjem proračunu. Izkopani material se je odložilo na privatno zemljišče, lastnik tega 
zemljišča se jezi, ker ga ni nihče vprašal za dovoljenje. Predlagal je, da se zadevo izvede do 
pomladi in spravi teren v prvotno stanje. 

Župan je odgovoril, da izvajalec podjetje Final ima v občini trenutno odprta tri gradbišča in se zadeve 
nikamor ne premaknejo. Nato se je navezal še na mladinske prostore v Desklah in povedal, da jih bo 
potrebno legalizirati ter določiti neko vsebino tako kot v Kanalu, ki pa že imajo uporabno dovoljenje. 
Občinski svetnik Andraž Gregorčič je dodal, da predsednik kluba nima dokazila, da imajo prostori v 
Kanalu uporabno dovoljenje. 
Župan in dir. občinske uprave sta odgovorila, da je bil predsednik kluba obveščen in pozvan , da se 
udeleži tehničnega pregleda, tako da dobro ve, da imajo prostori uporabno dovoljenje. Vodstvo kluba 
je bilo tudi pozvano k sklenitvi pogodbe o upravljanju. 
Občinski svetnik Bruno Koncut 

- Najprej se je navezal na telefonijo v Plaveh in povedal, da je bil projekt za postavitev dodatne 
centrale narejen že pred cca šestimi leti,  tudi zemljišče je že odkupljeno in že sprojektiran TK 
vod. Če bi se postavilo to centralo, bi se s tem rešilo območje Plavi, Prilesja in Paljevega. 

- Nato je omenil cesto Plave – Ložice – Anhovo. Ob gradnji nove HE je bilo dogovorjeno, da se 
bo cesto uredilo v celoti, pa se je ni, čeprav se je gradnja zaključila že pred leti. Uredilo se je 
samo del ceste in sicer od centrale v Plaveh, pa niti do Anhovega. Problem predstavljajo tudi 
vsakodnevni prevozi gramoza skozi vas, ki gredo mimo hiš in sama varnost. Ob cesti je tudi 
slaba javna razsvetljava. 
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Dir. občinske uprave je povedala, da je bil leta 2006 opravljen strokovni ogled prav na tem odseku 
ceste. Cesta je v zelo slabem stanju ( velike razpoke se še večajo). O tem obstaja poročilo in se jo bo 
uvrstilo v Načrt razvojnih programov. 
Občinski svetnik France Pirih 

- Opozoril je na dve cesti na liško –kambreškem območju in sicer cesta na Močila in cesta v 
Kras, ki nimata urejenih bankin. Predlagal je tudi , da se postavi odbojno ograjo. Na cesti v 
Kras sta dva zelo nevarna odseka. 

Župan je odgovoril, da upa, da se bo tudi predsednik krajevne skupnosti strinjal s pobudo. 
Občinski svetnik Jože Valentinčič 

- Zanimalo ga je ali se bo sanirala cesta Rodež – Gorenje Deskle, ker vsako večje deževje 
nanese na državno cesto ogromno materiala. Enak problem je tudi v križišču v Desklah na 
cesti v Gorenje Deskle. 

Župan je odgovoril, da bi morali urediti odvodnjavanje. Cesta Rodež – Gorenje Deskle je 
makadamska in ob večjem deževju gre ves makadam na glavno cesto. 
Na koncu seje je župan občinske svetnike seznanil s sklepom o imenovanju Ivana Humarja za 
podžupana in njegovih nalogah. Podžupan je imenovan z današnjim dnem. Povedal je še, da 
razmišlja imenovati tudi drugega podžupana. To naj bi se zgodilo spomladi.  
Nato je spregovoril tudi Ivan Humar, ki se je zahvalil za zaupanje in izrazil željo po dobrem skupnem 
sodelovanju. 
 
Seja je bila snemana in zaključena ob  
 
 
Zapisala         Predsedujoči 
Lenka Horvat        župan Andrej Maffi 
 
 
 
 
 
Priloga: 

- lista navzočnosti 
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ČISTOPIS SPREJETIH SKLEPOV  
3.  redne seje občinskega sveta, ki je bila dne 16.decembra 2010 ob 17,00 uri 

 
    
1. Potrditev zapisnikov 1. in 2. redne seje občinskega sveta. 
 
Potrdi se zapisnik 1. redne seje občinskega sveta. 
 
Potrdi se zapisnik 2. redne seje občinskega sveta. 
 
2. Potrditev predlaganega dnevnega reda 
 
Potrdi se predlagani dnevni red. 
 
3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske 
uprave » Medobčinska uprava občin Bovec, Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči« - skrajšani 
postopek. 

 
Potrdi se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave » 
Medobčinska uprava občin Bovec, Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči«. 
Sklep velja takoj. 
 
4. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča za leto 2011. 

 
Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2011 znaša 0,0336 €. 
Ta sklep stopi v veljavo naslednji dan po objavi v Uradnem listu republike Slovenije in se uporablja od 
1.1.2011 dalje. 

 
5. Obvestilo o Sklepu župana o začasnem financiranju občine Kanal ob Soči v obdobju januar-
marec 2011. 

 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči je obveščen o Sklepu o začasnem financiranju občine Kanal ob 
Soči v obdobju januar-marec 2011, ki ga je izdal župan. 
 
6. Imenovanje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

 
V komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se imenuje: 
1. Mira Bandelj 
2. Marko Bucik 
3. Hasib Brdar 
Sklep velja takoj. 
 
7. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov 
 
Občinski svetniki pri tej točki niso sprejeli nobenega sklepa. 
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